
Datum: 28-12-2023 

 

 

Betreft: Voordracht nieuwe secretaris bestuur OBS de Regenboog 

 

Geachte Gemeenteraad, Geachte Luka Fleuren, 

 

Middels deze brief willen wij u informeren over de wijzigingen in het bestuur van OBS de 
Regenboog en, conform artikel 7.2.C. van de statuten van OBS de Regenboog, Floor Lina 
voordragen als nieuw bestuurslid. Conform artikel 7 van de statuten worden nieuwe bestuursleden 
door de gemeenteraad benoemt.  

Op 1 januari 2024 eindigt de termijn van Jasmijn Baldinger; de huidige voorzitter van het dagelijks 
bestuur. We zijn Jasmijn veel dank verschuldigd voor haar jarenlange inzet voor de school inclusief 
het mede richting geven aan de school ten tijde van de Corona pandemie. Het dagelijks bestuur 
heeft uit haar midden Neeltje Bakker verkozen tot nieuwe voorzitter.  

Voor het invullen van de daarmee vrijvallende functie is een sollicitatieprocedure gevoerd conform 
het reglement werving en selectie bestuursleden1. We hebben Floor Lina bereid gevonden om per 
1 januari 2024 toe te treden tot het bestuur van OBS de regenboog voor de standaard periode van 
4 jaar. Middels deze brief willen wij haar dan ook graag bij u voordragen. Floor zal de functie van 
secretaris gaan bekleden in het dagelijks bestuur.  

De sollicitatiecommissie en het algemeen bestuur zijn ervan overtuigd dat Floor een goede 
toevoeging is aan het bestuur. Haar kennis en ervaring2 zijn een mooie aanvulling op de kennis en 
ervaring van de zittende bestuursleden. Daarbij heeft Floor de juiste instelling en inzet om als 
bestuurslid richting te geven aan OBS de Regenboog en de school verder te brengen. 

Wij zien uit naar uw benoeming van Floor Lina als bestuurslid van OBS de Regenboog. Mochten er 
nog vragen zijn neem dan gerust contact op.  

 

Hoogachtend, 

Het algemeen bestuur van OBS de Regenboog, 

Namens deze: 

 

 

 

Jelte de Jong 

Voorzitter algemeen bestuur 

0614901320 

 
1 De vacaturetekst is als bijlage bijgevoegd. 
2 Het C.V. van Floor Lina is toegevoegd. Gezien de persoonsgegevens hierin wordt 
gevraagd deze alleen vertrouwelijk aan de Raad toe te zenden. 


